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HALLITUKSEN LIVE-KOKOUS 1/2025 
   
Aika: 19.03.2025 
 
Paikka: Kannus, KitinVaparin saunakabinetti 
 
Paikalla: 
 
Pekka Päivärinta, Markus Keski-Ojala, Juha Lerssi, Timo Ronkainen, Sami Löfbacka, Pasi 
Santapakka, Jukka Nissilä, Anne Polso  
 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.10. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kaikki paikalla Harri Jokelaa lukuun 
ottamatta.  
 

3. Kokouksen työjärjestys 
Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys muutoksitta. 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

5. Vastuualueiden kuulumiset: 
 

• Kuntosuunnistusvastaava 
 
Timo Ronkainen kertoi iltarastien kuulumiset. Taulukot on tehty ja suuntaus koronan 
jälkeen näyttää ensi kertaa positiiviselta: Iltarastit ovat tulossa takaisin. Talvirastit 
vetivät myös hyvin suunnistajia. Alueen suunnistuskalenteri on työn alla. Kun 
kaikkien alueiden iltarastit on saatu kalenteriin ja, kun ne on ilmoitettu Timo 
Ronkaiselle, hän sopii suunnistuskaupan kanssa kesän kohteet.  
 
Keskusteltiin, että iltarastit tulisi saada rastilippu-kalenteriin. Tätä asiaa pitäisi 
yhdessä edistää ja järjestää tarvittaessa esim. koulutusta seuroille. Varsinaisia 
omatoimirasteja ei enää järjestetä, mutta seurat voivat halutessaan niitä pitää tai 
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jättää liput joksikin aikaa maastoon. Tiedottamista tulee lisätä. Myös seurojen 
yhteistyötä iltarastien suunnittelussa tulisi lisätä. 
 

• Nuorisovastaava 
 
Sami Löfbacka kertoi kompassicupin osakilpailuista, jotka on nyt sovittu seurojen 
kanssa. Nuorisosopimus on tehty muutaman seuran kesken (Kos, VetU, KP-V), joka 
on yhteistyön tulos. Alle 20-vuotiaiden viestit on nyt mahdollisia 
yhdistelmäjoukkueina. Suunnistuskouluja viritellään seuroissa ja niitä tullaan 
pitämään kesän mittaan. Osallistutaan myös suunnistusliiton tempauksiin mm. 
kaverirastit. 
 
Keskusteltiin, että tiedotusta tulisi myös nuorisosuunnistuksessa edistää. Kepsulla 
merkittävä rooli. Myös yhteistyön toivottiin laajenevan nykyisestä. 
 

• Tiedotusvastaava 
 
Markus Keski-Ojala kertoi nettisivujen ja FB-kanavan sisällöntuotosta. Sivustoja 
pyritään pitämään ajan tasalla aikaisempaa enemmän. Tämä tarkoittaa myös muiden 
hallituksen jäsenten aktivointia asiassa ja tietojen toimittamista Keski-Ojalalle. IG-
sivujen tunnusten hankkimisessa on haasteitta. Salasana on kateissa. Asia 
selvitellään. Tarvittaessa perustetaan uudet IG-sivut. Nettisivujen ulkoasua 
päivitetään seuraavaksi ja sivuille lisätään hyvissä ajoin tiedossa olevat AM kisat. 
 
Sovittiin, että jokainen KepSun hallituksen jäsen hankkii yhden mainoksen ja myy sen 
100 e hintaan KepSun nettisivuilla käytettäväksi. Mainokset tulee lähettää 
Markukselle 15.4.2025 mennessä.  
 

• Kilpailu- ja karttavastaava 
 
Juha Lerssi kertoi, että vuonna 2024 saatiin vain 12 uutta karttanumeroa. Luku kertoo 
vähäisestä kartan tekijöiden määrästä. Juha Lerssi on laatinut SM ja AM-menestyjistä 
taulukon, jonka perusteella keskustellaan tämän vuoden 2025 palkittavat. 
 
Keskusteltiin alueen kilpailuista. KPO-viestiä ei järjestetä tänä vuonna. Myös jatko on 
epävarmaa. Jatkossa keskustellaan AM-viestin ja KPO-viestin järjestämisestä Kepsun 
ja ÖID:n alueella. Myös tuleva Jukola saattaa herätellä viestiä uudelleen. 

 

• Hiihto- ja pyöräsuunnistusvastaava 
 
Jukka Nissilä ilmoitti, ettei hiihto- ja pyöräsuunnistusrintamalla ole mitään uutta 
kerrottavaa. Talviolosuhteet ovat jälleen olleet haastavat eikä hiihtosuunnistuskisoja 
ole alueella pidetty. Myös yhteistyössä pidettävät kilpailut lähialueen seurojen 
kanssa ovat kariutuneet lumen puutteeseen. Pyöräsuunnistuskilpailuja voidaan 
tulevana kesänä järjestää ns. lähikilpailuina. 
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• Valmennuksen koordinaattori 
 
Anne Polso ilmoitti, ettei valmennuspuolella ole mitään uutta kerrottavaa. On 
hienoa, että nuorisopuolen yhteisvalmennukset ovat vihdoin käynnistyneet. 
Iltarastien yhteydessä tullaan järjestämään taitosuunnistusharjoituksia ja 
suunnistuskoulua edellisten vuosien tapaan.  
 

 
6. Palkittavat vuonna 2025 

 
Päätettiin palkita vuonna 2024 AM ranking- pääsarjojen voittajat (miehet/naiset), SM 
pääsarjoissa menestyneet, vuoden nuori suunnistaja, vuoden seuratoimija, vuoden 
veteraanisuunnistaja 

• AM rankingin mukaan tasapistein sijoittuneet H21 sarjan voittajat Teppo Isokoski ja 
Petteri Rantala (stipendit molemmat 100 e) sekä D21 sarjan voittajapistein sijoittunut 
Hanna Hangasmaa (stipendi 100 e).  

• SM kilpailuissa D21 sarjan pyöräsuunnistaja Ruska Saarela (stipendi 550 e) 

• Vuoden nuori suunnistaja Santeri Kallio (suunnistajankaupan lahjakortti 50 e) 

• Vuoden seuratoimija Tero Lahtinen. Perusteina suunnistajien harrastuksen 
valmennus- ja ohjaustoiminnan käynnistäminen sekä vastuunottaminen 
seuratoiminnassa (suunnistajakaupan lahjakortti 50 e) 

• Vuoden veteraanisuunnistaja Päivi Lassila (suunnistajakaupan lahjakortti 50 e) 
 

Päätettiin, että palkitsemisohjeet päivitetään hallituksen kokouksessa kuluneen vuoden 
aikana. Esityksenä, että vain parhaimmasta sijoituksesta palkitaan. Lisäksi muistamiset 
voidaan harkita tapauskohtaisesti. 

 
7.  Käydään läpi vuoden 2024 tilinpäätöksen tilanne 

a. Toimintakertomus 2024. Vuoden 2025 alla on vuosikokous 2025, pohja Kepsun 
vuosikertomus. Sovittiin, että jokainen päivittää ja kirjoittaa uudet tekstit. Tekstit on 
punaisella, mahdolliset muutokset tehdään mustalla. 

 
8.  Vuosikokoukselle esitettävät asiat: 

a. Tiedoksi: Hallituksen esitys vuosikokoukselle liittymis- ja jäsenmaksuista, kokousten 
palkkioista ja toiminnantarkastajan palkkiosta: 

 
Ei liittymismaksua uusille jäsenille ja jäsenmaksu 30 € /vuosi 
Henkilökohtainen kannattajajäsenmaksu 50 €/vuosi 

 Yhteisön kannattajajäsenmaksu 100 €/vuosi 
Kertakaikkinen kannattajajäsenmaksu 10 x vuosittainen kannattajajäsenmaksu 
Puheenjohtajalle ja hallituksen jäsenille ei makseta kokouspalkkiota ja 
matkakorvauksia maksetaan 0,15 €/km 
Toiminnantarkastajan palkkio laskutuksen mukaan 
 
Jäsenmaksujen kerääminen.  
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Sovittiin, että vuoden 2024 jäsenmaksu kerätään vuoden 2025 jäsenmaksun 
yhteydessä. 

 
9. Vuosikokouksen ajankohta 

 
Vuosikokous pidetään, kun tilit valmistuneet ja hallitus kokoontunut sen jälkeen 
ainakin kerran. Todennäköisesti kokous siirtyy alkukesään. 

 
10. Toimintasuunnitelma ja talousarvio 2025 

a. Talousarvio vuodelle 2025,  
b. Toimintasuunnitelma 2025,  

Sovittiin, että jokainen lisää ajankohtaiset ja muuttaa tekstit valmiiksi 
mahdollisimman pian. 

 
11. Muut asiat  

 
    Erovuorossa Timo Ronkainen, Juha Lerssi, Jukka Nissilä, Harri Jokela ja Anne Polso. 
 

12. Seuraavan kokouksen ajankohta 
 

    Sovitaan myöhemmin tilien valmistuttua. 
 

13. Kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.20. 
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